
KONEC LJUBEZNI NA LEVI
LIVADE II BREZ POLITIKE ? / GAVIOLI PROTI VSEM

EUROFEST IS THE BEST
(Mef) Prihaja najbolj mladinski teden Izole, ko vse 
javne in manj javne avtokampe, študentske in dijaške 
domove ter nekatere finančno manj zahtevne turistične 
zmogljivosti zapolnijo udeleženci enega največjih 
rokometnih tumiijev na svetu.
Eurofest je športna prireditev zgolj zato, ker na njej pač 
sodelujejo športniki, po vsem drugem pa je to prireditev, 
ki se lahko postavi ob bok katerikoli drugi izolski 
turistični prireditvi. Tega se zavedajo tudi na izolski 
občini, ki Eurofestu pomagajo tako kot Združenim 
igram narodov, Mediteran festivalu, Ribiškemu 
prazniku in drugim turistično pomembnim dogodkom v 
našem mestu. In prav po tem se Izola bistveno razlikuje 
od sosedskih, zagotovo proračunsko bogatejših občin, ki 
lastnemu promoviranju namenjajo manjši delež 
proračunskih sredstev, saj to nalogo največkrat 
prevzame gospodarstvo. V Kopru se nič ne zgodi brez 
Banke, Istrabenza, Luke, Interevrope in drugih večjih 
družb, v piranski občini takšno breme največkrat 
prevzamejo hotelska podjetja. Za predstavitev Portoroža 
v Ljubljani, ki se je zgodila prejšnji teden, so menda

{C Banka Koper

namenili kar 30 milijonov tolaijev, kar je toliko, kot 
znaša celoletni izkupiček turistične takse v izolski občini. 
V Izoli to breme prevzame največkrat le občina.
In vendar je turistično zanimivih dogodkov v Izoli letos 
morda celo največ na obali, še posebej, če dodamo tudi 
Primorski poletni festival, ki pa ga večinoma financirata 
država in Petrol. Skorajda ne bo dneva, da se ne bi 
dogajalo kaj zanimivega, žal pa je prisotnost turistov v 
teh dogodkih premalo opazna. Nekaj je krivo to, da je 
struktura naših gostov takšna, da marsikateri med njimi 
ob besedi kultura dobi alergijo, delno pa so krivi tudi 
hoteliiji, ki teh prireditev še vedno niso vzeli čisto za 
svoje. Se najbolj se trudijo v Hotelu Marina, ki je pač v 
mestu in živi z njim, drugje pa so še najbolj zadovoljni, 
če turisti vse ure dopusta preživijo kar pri njih.
Ob takšnem razmišljanju se tudi organiziranje športno in 
kulturno turističnih prireditev včasih zdi kot sodoben 
izifov posel.________________________________________

FAST FOOD VENI
Ekspres pripravljene pečene jedi za dom:
piscanci, krače, rebrca, pizze, hamburger, 

topli sendviči, kalamari, čevapčiči v lepinji, 
dunajski zrezki, pommes irittes.
Vsak dan od 8.30 do 22.00 ure, 

ob nedeljah in praznikih od 12.00 do 22.00 ure.
Telefon: 646 333

RIBA KA RIBA
Riba, ki so jo v soboto zjutraj v mrežo ujeli izolski ribiči se 
imenuje Luna (mezzaluna) po slovensko pa menda Morski 
mesec. Je eden redkih, še živih fosilov, ki so takšni kot pred 
milijon let, s tem nevsakdanjim plenom pa so se Loredano 
Pugliese, Kristjan Bonazza in še pet članov posadke ''Gaje" 
borili kar šest ur, da so jo končno spravili na krov ribiškega 
čolna. Riba je namreč tehtala polnih 250 kilogramov, vendar 
si z njo niso imeli kaj pomagati, saj je užiten le njen manjši 
del, zato so jo končno vrnili moiju in se lotili popravljanja 
mrež, ki jih je "luna" dobro uničila. ___________________

MOTOHOV KOT

'splošno gradbeno podjetje^

Obala 114, Portorož
/770-328, 770-728 

: 066, 770- 329l.julij 1999



STALISCE SF DO SOLE V KORTAH
Slovenski forum (Občinski forum Izola) podpira nadaljnji obstoj in razvoj 
slovenske šole v Kortah. Ne strinjamo se z zadnjimi dogodki, ki kažejo na 
njeno postopno ukinjanje. Zato:
1. Pričakujemo ustrezno ravnanje vodstva šole, ki staršem do sedaj ni 
dovolila javno izražati mnenj o problemih, ki zadevajo njihove otroke, in 
jim je oporekala možnost iskanja informacij na ustreznih organih izven 
občine, do česar imajo pravico prav vsi državljani. Menimo, daje zlasti, ko 
upada število rojstev in je vsak otrok za šolske institucije dragocen, 
pričakovanja in zahteve staršev pa postajajo zaradi višanja stardarda in 
izobrazbe vse večje, potrebno pozorno in brez diskvalifikacij prisluhniti 
ravno mnenju staršev, saj se oni v imenu svojih otrok odločajo za šolanje na 
tej ali oni šoli. Vodstvu predlagamo strpen dialog, usmerjen k reševanju 
problemov in iskanju skupnega jezika.s starši

2. Pričakujemo večjo angažiranost vodstva KS Korte, ki se doslej ni 
ukvarjalo s problematiko šole, čeprav je ob drugih projektih (oljkarski 
dnevi, nogomet) dokazalo, da ima smisel za organizacijo.

Šola v Kortah je otroku in staršem prijazna vaška šola, na kateri se po 
pouku odvija pestra izvenšolska dejavnost, ki jo izvajata tudi GŠ Izola 
(oddelki nauka o glasbi, pouk nekaterih inštrumentov, izredno ubran in 
uspešen pevski zbor) in Kulturno društvo Korte (ohranjanje krajevne 
dediščine: narečja, ljudske noše, plesov, običajev, hrane, etno-glasbe ...).

V času celodnevne šole so učenci pod budnim očesom tedanjih učiteljev 
skrbeli za svoje premoženje - obdelovali so sadovnjak, vinograd in vrt in se 
s tem v šolski zadrugi učili sodobnega kmetovanja ter si privzgajali 
ljubezen do zemlje) Sola je bila središče vaškega dogajanja. To vlogo 
zaradi nekaterih nedavnih ukrepov (zmanjševanje oddelkov v vrtcu, 
omogočanje vpisa otrok izven šolskega okoliša tudi zaradi slabšanja 
nekaterih pogojev (dostopnost - prevoz, neopremljenost s sodobnimi 
učili,)) hitro izgublja, saj se je za vpis v letošnji prvi razred osemletke in 
prvi razred devetletke odločilo samo polovico staršev, ki prebivajo v 
šolskem okolišu, zaradi česar se v Kortah po dolgih letih ponovno obeta 
kombinirani pouk (pred leti mu je sledila postopna ukinitev šole). 
Ozaveščene starše preveva več kot upravičena bojazen, da bo z uvedbo 
takega pouka padla kvaliteta, saj na matični šoli doslej ni bilo nobene 
učiteljice - specialistke za tak tip pouka. Učiteljica, ki bo prevzela te 
učence, se bo na novo učila. Bati se je, da bodo učenci poskusni zajčki. 
Nekateri starši zato že javno napovedujejo prešolanje svojih otrok oz. 
možnost, da jih na novo na to šolo ne bodo vpisovali.

Prepričani smo, da je potrebna strokovna analiza vzrokov, da so se starši 
letos prvič v polovičnem številu odzvali k vabilu za vpis v »svojo« šolo, in 
da je potrebno s strokovnjaki za vaške šole (teh v Izoli ni!) načrtovati 
dejavnosti vsaj nekaj let vnaprej, in to take dejavnosti, s katerimi se starši 
pridobivajo za vpis. Eden od »slabih« zgledov, ki starše od vpisa na šolo 
odvrača, je tudi letošnja brezkompromisna odločitev ravnateljstva, da 
oddelek četrtošolcev iz Kort ob prešolanju v Izolo (ko so zaradi samega 
prehoda, stika z mesnim okoljem, navezovanja novih stikov, vožnje, 
nemožnosti obiskovanja interesnih dejavnosti in izvenšolskih aktivnosti v 
popoldanskem času ipd.) razbije, čeprav si otroci tega ne želijo in čeprav 
so »vozači« v popolnoma drugačnem položaju kot izolski otroci (čeprav 
tudi teh ne gre deliti že drugič v štirih letih). Starši dobro vedo, da je za 
dobro počutje njihovih otrok bolje, da se v oddelek integrirajo že ob 
všolanju, in tudi zaradi tega se bodo še naprej raje odločali za vpis v Izolo. 
Drugi »slab« zgled pa je odnos do vrtca: v kratkem je postal kortežanski 
vrtec na pol prazen. V edini mešani skupini so vsi otroci. Jasli ni. Starši so 
za svoje otroke prisiljeni že zgodaj poiskati varstvo v Izoli, na poti v službo. 
In tam otroke praviloma pustijo. Ni se jim treba bati za uro zaprtja vrtca ali 
šole (!), ni jim treba misliti na pot in prevoz do vrtca in šole (!)

Šola v Kortah v šolskem letu 1999/2000 praznuje častitljivo obletnico 
180-letnega neprekinjenega delovanja v slovenski Istri in je kot taka 
najstarejša istrska šola s slovenskim učnim jezikom. Vseskozi je opravljala 
pomembno kulturno dejavnost in je prosvetljevala ljudi. Krčenje oddelkov 
danes pomeni tudi krčenje te funkcije na podeželju in nižanje standarda. Ali 
je nazadovanje v interesu izolske občine? V Slovenskem forumu menimo,

AlLAJVi je fecjnjk Dolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, tel .066/600 - 010, fax: 600-015 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej,
Orlando H. (fotoreporter), K. Bučar / Tehnični urednik: Davorin Marc 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 120 Sit.
Založnik / elektronski prelom: GRAFFIT LINE, doo Izola
tel.: 600 - 010 / E-MAIL: MANDRAC @ S-NET. NET
ŽR: 51430 - 603 ■ 32431 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI. Izola_________

daje tako ravnanje nedopustno. Zato predlagamo oz. pričakujemo:
1. takojšen sklic sestanka predstavnikov staršev z županjo, vodstvom šole, 
predstavniki Zavoda za šolstvo (pristojni za zakonodajo in za podeželske 
šole)
2. javno stališče KS Korte
3. ustrezne odzive uzaveščenih prebivalcev naše občine (civilna družba)
4. stališče drugih političnih strank z mandatom v občinskem svetu,
5. predvsem pa mnenja občinskih svetnikov, ki so bili z glasovi podeželja 
izvoljeni v 4. volilni enoti in bi interese podeželja morali tudi dovolj glasno 
zagovarjati v najvišjem organu odločanja, Občinskem svetu.

Za Slovenski forum - Občinski forum Izola 
tajnik: Marjan Pavlič

VPRAŠANJE ZA STATUTARNO PRAVNO KOMISIJO
Z razglasom izida volitev za člane Občinskega Sveta Občine Izola z dne 22. 
novembra 1998, je Občinska volilna komisija razglasila mandat dveh 
izvoljenih občinskih svetnikov v občinski svet občine Izola, na listi 
Slovenskih Krščanskih Demokratov Izola.
Prvi odstavek 33. člena Statuta občine Izola pravi:
"V nadzornem odboru so zastopani predstavniki vseh političnih strank, ki 
imajo mandat v občinskem svetu in italijanske narodne skupnosti.o 
Iz tega izhaja, da Slovenski Krščanski Demokmti Izola imajo de facto 
pravico do svojega predstavnika v Nadzornem odbom občine Izola. 
Slovenski Krščanski Demokrati so trikrat (3x) vložili svoj predlog kandidata 
za predstavnika v nadzornem odboru občine Izola, v skladu s 83. člena 
Poslovnikom občinskega sveta občine Izola in sicer:
- pisni predlog člana občinskega sveta občine Izola kandidata za 
predstavnika politične stranke, ki ima mandat v občinskem svetu za člana 
Nadzornega odbora občine Izola,

- pismeno soglasje kandidata za predstavnika politične stranke, ki ima 
mandat v občinskem svetu za člana Nadzornega odbora občine Izola, 
kar nedvoumno kaže na politično voljo stranke Slovenskih Krščanskih 
Demokratov, da imajo svojega predstavnika v nadzornem odbom občine 
Izola.
Kandidat za predstavnika Slovenskih Krščanskih Demokratov v nadzornem 
odboru občine Izolaje dobil premalo glasov, da bi ga potrdil Občinski svet 
občine Izola, in to dvakrat (2x).
Kandidat za predstavnika Slovenskih Krščanskih Demokratov v nadzornem 
odbom občine Izola je dobil premalo glasov, da bi Komisija za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja pripravila predlog za glasovanje 
Občinskemu svetu občine Izola, in to enkrat (lx).
V Nadzornem odboru občine Izola niso zastopani predstavniki vseh 
političnih strank, ki imajo mandat v občinskem svetu. V Nadzornem odboru 
občine Izola manjka predstavnik Slovenskih Krščanskih Demokratov.
Vsled navedenega se glasi vprašanje:
Ali ima Občina Izola konstituiran Nadzorni odbor občine Izola, ki ga mora 
imeti po zakonu ter občinskimi akti?

Marlon Kovačič 
občinski svetnik, SKD Izola

ZASEBNA ORDINACIJA SPLOŠNE MEDICINE
Andrej Dernikovič, dr.med.

Zdravnik splošne medicine

Levstikova 1,6310 Izola, tel.: 066/ 647 552 ^

SPREMEMBA URNIKA
Sporočam vam, da sem z ZZZS sklenil novo pogodbo za letošnje leto.
Pri urniku ni drugih sprememb razen te, da bo ordinacija delala od 30. junija 
1999 dalje do nove pogodbe vsako četrto soboto v mesecu in ne vsako 
zadnjo soboto, kakor je bilo dogovorjeno v pogodbi za leto 1998.
Hkrati sporočam, daje naša ordinacija od 5.j u 1 i j a do 9.j u I ija v službi Nujne 
medicinske pomoči za potrebe vseh v občini Izola.
V enaki službi smo tudi od 19.julija do 23. julija; toda tedaj bo ordinacija 
odprta le popoldne.
V obeh omenjenih terminh zato lahko pričakujemo daljše čakanje in 
občasne odsotnosti zaradi nujnih obiskov.

MALI OGLASI
- PRODAM DIANO, letnik 80, DOBRO OHRANJENO, reg. do maja 2000, 
tel.: 644 088
- UGODNO PRODAM NOV MOTOR - AVTOMATIH SPRINT - bele barve, 
najnovejši model prodam, tel.: 60 10 50, Katjuša
-ODDAM ENOSOBNO IN DVOSOBNO stanovanje od sept.99 - junij 2000, 
tel.:645- 818
- ODKUPUJEM SLOVENSKE TELEFONSKE KARTICE 
(UPORABLJENE ) tel.: 601 - 200
-PRODAM MOTOR TOMOS 10 - IZVENKRNI, dolga os, brezhiben, 
servisiran maja 99, letnik 86, malo rabljen, tel.: 646 145 
-IZOLA-ENOSOBNO IN DVOSOBNO STANOVANJE ODDAM od 1.9.1999 
dalje. CENA: od 18.000 dalje po osebe ( s stroški ), tel.: 645 - 818.
- TISKALNIK EPSON LQ 100 in HP, 9 iglčni malo rabljen, ter fax modem - 
nov, ugodno, garancija, možna menjava, montaža, tel.: 645 818
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ENA NAJKRAJŠIH SEJ OS
8. redna seja izolskega občinskega sveta je obetala kar veliko 
zanimivih razprav, končala pa seje predčasno, saj je več kot polovica 
svetnikov zapustila sejno dvorano in tako dejansko onemogočila 
razpravo in sprejemanje nekaterih zelo pomembnih dokumentov. 
Najprej so svetniki razpravljali o podelitvi priznanj ob izolskem 
občinskem prazniku. Tudi glede tega je bilo kar nekaj vprašanj, saj je 
županja povedala, da v določenem roku ni prejela nobenega predloga 
za nagrade in so morali inštitucije še enkrat pozvati, naj pošljejo 
predloge za nagrajence. Zato so svetniki najprej glasovali o tem, ali 
bodo predloge, ki jih je pripravila Komisija za mandatna vprašanja 
sploh obravnavali. Odločili so se ZA, čeprav je bilo kar nekaj pripomb 
na račun tega, kako je ta ista komisija komplicirala pred dvema letoma, 
ko naj bi nagrado prejel predsednik sveta KS Jagodje, zdaj pa 
formalnosti naenkrat niso bile več potrebne.
Na same predloge ni bilo posebnih pripomb razen načelne glede 
podeljevanja naziva Častni občan, saj je Gianfranco Siljan menil, da 
nekdo, ki je že občan ne more biti še častni občan ampak naj bi ta 
naziv dodeljevali zaslužnim ljudem, ki pa niso izolski občani. Da bi 
pomirili razpravo so svetniki predlagali kasnejšo razpravo na to temo. 
Nagrajence predstavljamo v sosednjem stolpcu in v prilogi Bobnič. 
Nekoliko seje zapletlo tudi pri imenovanju ravnatelja OS Livade, saj 
je komisija dala pozitivno mnenje za vse tri kandidate, vendar 
prednost sedanjemu ravnatelju. V razpravi je bilo slišati tudi drugačne 
predloge, potem pa so ugotovili, daje svet šole že sklepal in z večino 
podprl dosedanjega ravnatelja. Glede na to, da občinski svet daje zgolj 
mnenje o kandidatih je razprava bistveno izgubila na pomenu.

V nadaljevanju je Občinski svet sprejel izjavo v zvezi z s pobudo za 
oceno ustavnosti Odloka o dimnikarski službi (lahko si jo preberete v 
Uradnih objavah) ter soglasje k programu stanovanjskega sklada za 
gradnjo neprofitnih stanovanj za leto 1999.

Sledila je obravnava Odloka o ustanovitvi, delovnem področju in 
sestavi odborov in komisij, kjer je bilo bolj ali manj jasno, da bodo 
mnenja nasprotujoča, saj takoimenovana opozicija zahteva članstvo v 
večini komisij, vladajoča koalicija pa to zavrača, zato so še preostali 
predstavniki t.i. opozicije (svetniki LDS so že pred tem odšli) zapustili 
dvorano in seja je bila nesklepčna.
Nadaljevanje bo menda že ta ponedeljek.

IZOLA VABI LJUBLJANO
Tudi izolsko turistično gospodarstvo seje pridružilo akciji portoroških 
hotelov, ki so pripravili promocijsko akcijo z naslovom Portorož v 
Ljubljani. Prizorišče na mestnem trguje bilo atraktivno, Izola pa sije s 
pomočjo Lokalne turistične organizacije in GIZ priborila stojnico na 
kateri so dekleta iz TlC-a (turistično informativni center) radovednim 
Ljubljančanom ponudila lepo število prospektov in vabil v naše mesto. 
Po splošni oceni sodelujočih je bil naš nastop dober, udi zato, ker je 
stojnico obogatila Saladija s svojimi izdelki in oljkarji, ki so jo 
primerno okrasili. Rezultati promocije pa bodo jasni šele ob koncu 
sezone.

m

ZDRAVSTVENI DOM IZOLA 645 830
REŠEVALNA SLUŽBA 600 980

NAGRAJENCI It JULIJA 
OB PRAZNIKU OBČINE IZOLA

ERNEST LUPINO
ČASTNI OBČAN OBČINE IZOLA
Ernest Lupine je človek, ki je pomembno zaznamoval izolsko športno življenje in delo. S svojimi 
delom v taborniški organizaciji, celi vrsti športnih društev in kulturnem domu je sooblikoval podobo 
Izole, kakršna je danes. Vedno je bil aktiven pri vseh stvareh, ki so bile pomembne za razvoj športa in za 
vse dejavnosti, ki so bile koristne za mlade ljudi.

V času svoje športne "kariere" je bil deležen vrste priznanj in nagrad od taborniškega srebrnega in 
zlatega znaka, zlatega javorovega lista, Bloudkove značke, zlate značke Zveze telesne kulture 
Jugoslavije in drugo.

FRANJO MIHNA
priznanje Občine Izola
Franjo Mihna je glavni pobudnik ustanovitve vseh pevskih zborov Društva upokojencev Izola. Kot 
tajnik in kasneje predsednik društva je prevzel vso skrb za delovanje pevskih zborov. Na neštetih 
prireditvah je g. Mihna, kljub častitljivi starosti vedno sodeloval kot pevec in neumorni organizator, 
zato menimo, daje podelitev priznanja potrebna in utemeljena.

KLAVDIJ RADOJKOVIČ
priznanje Občine Izola
Klavdijo Radojkovič je v rokometu prisoten že več kot 30 let, najprej kot igralec, kasneje pa kot trener. 
Treniral je vse kategorije izolskih rokometašic in rokometašev. Njegovi najodmevnejši trenerski dosežki 
so: žensko člansko ekipo je uvrstil v prvo slovensko ligo, ki se je nato pod njegovim trenerskim 
vodstvom uvrstila v takratno II. jugoslovansko zvezno ligo. Tudi moško člansko ekipo je pripeljal v prvo 
slovensko ligo.

KUD GLEDALIŠČE STEPS Izola
priznanje Občine Izola
Gledališče STEPS praznuje letos 15-obletnico delovanja. To je pomemben jubilej za skupino, ki se 
aktivno vključuje v življenje našega mesta, sooblikuje njegovo identiteto po kateri se Izola razlikuje od 
drugih mest.Po letu 1993 je skupina ustanovila gledališko šolo, v katero je vključila otroke, mladince in 
odrasle. Bila je pobudnik Gledališkega maratona, ki seje do letošnjega leta dogajal v Izoli. Gledališče 
STEPS je v svojih 15 letih delovanja ustvarilo številne gledališke kreacije, imelo preko 300 nastopov, 
prejelo veliko pohval, priznanj in sodelovalo na pomembnih festivalih in kulturnih dogodkih.

OBMOČNA OBRTNA ZBORNICA Izola
priznanje Občine Izola
Iz organizacije, katere prvotni namen je bilo združevanje oseb, ki se samostojno ukvatjajo z obrtno 
dejavnostjo, je nastala organizacija, v kateri je država videla perspektivo in ji zaupala opravljanje 
posameznih nalog državne uprave, s tem je postala organizacija z javnimi pooblastili. V začetku svojega 
delovanja je imela zbornica 18S članov, v letošnjem letu pa že 606 članov. Okvirno izolski obrtniki 
zaposlujejo okoli 350 delavcev, kar je v strukturi zaposlenih zelo pomembno število.

► računalniške storitve 
Goran FRANOVIČ sp. / Izola

9.korpusa 4, Izola / Tel.: 066/ 600 850 
Mobitel: 041 628 507 / E-mail: malin@siol.net

RAČUNALNIŠKI PROGRAMI:
• Glavna knjiga
• Saldakonti dobaviteljev

posredovanje plačilnih nalogov 
preko diskete ali elektronske pošte

• Saldakonti kupcev
• Materialno poslovanje v gostinstvu
• Trgovinsko poslovanje
• Osnovna sredstva
• Blagajniški dnevnik
• Fakturiranje+izpis položnic

daljinsko ogrevanje 
poraba plina 
stroški upravljanja

• Izdelovanje programov po naročilu
• Knjigovodstvo za podjetnike in obrtnike

( knjiga prejetih in izdanih računov, knjiženje temeljnic, opomini, 
zamudne obresti, obračun prometnega davka, obračun plač in prispevkov, 
osnovna sredstva, bilanca uspeha, davčna napoved, statistika. . . . . . )

Razvoj 
programske 
opreme v okolju 
Windows
Vzdrževanje
programske
opreme

3



KONEC LJUBEZNI NA LEVI
Kaj pomeni nenajavljena obstrukcija LDS, ki seje zgodila na 
ponedeljkovi seji izolskega občinskega sveta? Odgovorov na to je 
lahko kar nekaj, strankarski strategi pa bodo že našli pravega. Naj 

jih ponudimo nekaj.

1. V izolski LDS so bili zadnje čase dokaj nemočni pred nadvlado 
koalicije ZLSD - ZZP - 1DZ in so bili s vse manj pomemben člen 
dogovarjanja na vseh ravneh in tako tudi na kadrovski. To jih je že 
postavilo v situacijo, da so napovedovali pristop v vladajočo 
koalicijo, potem pa seje nekaj zapletlo in v ponedeljek so verjetno 
prebrali rezultate ankete, ki so njihovo stranko utrdili na oblasti, 
njim pa vrnili samozavest. Na skupščini Komunale so skušali še 
zadnjič zaščititi svojega človeka, vendar jim to ni uspelo, poteza z 
obstrukcijo pa tudi ne, saj nekateri t.i. opozicijski svetniki niso 
zapustili seje. SvetnikiLDS se na sejo občinskega sveta niso vrnili, 
prišel je le Marino Ferfolja, pa še on je kasneje sejo OS zapustil in 
tako je bilo odstotnih dovolj za prekinitev seje.

2. Izolska LDS že nekaj časa išče možne zaveznike s katerimi bi 
lahko predstavljala zadostno politično silo v občinskem svetu, 
vendar imajo pri tem kar precej težav. Z nekaterimi enostavno ne 
morejo, drugi jih kar malo ignorirajo (SDS). Seveda nihče v 
opoziciji noče kar tako sprejeti liderstva stranke, ki je v vladi na 
državni ravni, to pa realno moč opozicije v izolskem OŠ šibi, saj 
se LDS pač obnaša predvsem pragmatično.

3. Dejstvo je, daje LDS v zadnjem letu izgubila ali ogrozila kar 
nekaj svojih "kadrov". Odšel je Igor Franca, odšel je Alojz Zorko, 
v igri pa je še Marino Ferfolja, kije bil ponovno imenovan še pred 
zadnjimi lokalnimi volitvami. Stranka, kije realno druga v občini 
pač ne more biti v takem nemočnem položaju, toda doslej ni našla 
načina za uveljavitev svoje moči, saj seje ZLSD s koalicijo tako 
utrdila, da LDS-a enostavno ne potrebuje več.
Ponedeljkova nenapovedana obstrukcija LDS, ki so seji pridružili 
tudi krščanski demokrati, SDS in Slovenski forum, ter 
"nedisciplina" pripadnikov narodnosti so znak, da se razmerje sil 
spreminja. V katero smer se bo vse skupaj obrnilo bo odvisno 
predvsem od tega, kaj bodo sklenili tisti, ki so doslej izolsko 
politiko urejali z uveljavljanjem gospodarske moči. (DM)

ZAMENJAVA V KOMUNALI
Alojz Zorko ni več direktor javnega podjetja Komunala Izola. Tako so na seji 
skupščine JP Komunala, ki je v bistvu izolski občinski svet skleni tisti 
svetniki, ki so še ostali na seji. Bilo jih je natanko 12 oziroma ravno toliko, 
kolikor je bilo potrebno za zagotovitev sklepčnosti, glasovanje pa je bilo 
odločno v podporo kandidatu Marinu Domiu, ki je dobil 10 glasov in tako 
postal novi direktor JP Komunala.
Takšen izid glasovanja je bil sicer pričakovan, čeprav so zadnje dni pred 
zasedanjem nekateri menda močno lobirali, toda pravih argumentov ni bilo 
niti za odstavitev sedanjega, niti za neimenovanje novega direktorja. Marino 
Domio je dobil v vodenje urejeno podjetje, ki sodi med boljše firme v občini 
in kolektiv, ki je vajen trde roke in trdega dela.
Pravzaprav je nerodno le to, da se na seji nihče ni zahvalil Alojzu Zorku za 
uspešno delo v Komunali, ki jo je iz podeželske smetarske firme spremenil v 
moderno podjetje, kije mestu lahko v čast. Zato se mu javno zahvalimo mi, 
novemu direktorju pa želimo veliko delovnih uspehov.

OGLASI
OBIŠČITE ANGLIJO IN ZASLUŽITE OB TEM
Angleška agencija s sedežem v Sussexu ob čudoviti južni obali nujno išče 
mlada dekleta iz Slovenije za delo pri angleških družinah.
V Angliji je veliko povpraševanja po mladih slovenskih dekletih (starejših 
od 18 let) ki vsaj malo obvladajo angleški jezik in želijo to znanje 
izpopolnjevati z rednimi tečajo, ki trajajo od 10 - 12 mesecev.
Plačilo za delo (v glavnem kot varuške) je okrog 120 DEM na teden, seveda 
pa je v to vključeno vse, od bivanja do hrane in tečajev. Podrobnosti lahko 
dobite pri agentu za Slovenijo, Anthony Milesu na E-mailu 
Milesphotoaol.com
Gospod Miles bo do sobote v hotelu Simonov zaliv, kjer ga lahko takoj 
povprašate o podrobnostih teh angažmajev.

Garažna vrata iz macesna zelo poceni prodam. Tel.: 644 420.

ODLIČNJAKOM ŠE KALORIJE

V prostorih hotela Delfin je bila v petek slovesnost na kateri so podelili 
posebna priznanja odličnjakom vseh treh izolskih osnovnih šol. 
Imenovali smo jih že v prejšnji številki, zato bomo tokrat to izpustili, 
povedati pa moramo, daje bil to prvi tovrstni sprejem v izolski občini, 
medtem ko v sosednjih občinah to počnejo že nekaj let.
Županjaje odličnjakom in nagrajenim učencem povedala nekaj 
vzpodbudnih besed, predstavniki hotela, na čelu z direktorjem 
Brankom Simonovičem, pa so učence nagradili z velikansko torto v

obliki delfina.
Bilo je veliko kalorij ajucfiveliko dobre volje. Saj so vendar počitnice.

il

ILI RI KA

Borzni komentar tedna: 
Zamrznitev pidovskih delnic
Torkovo trgovanje nam je postrglo z novim dnom 
delniškega indeksa SBI, ki je v negativni smeri prebil 
mejo 1.700 indeksnih točk. V sredo se mu od te meje ni 
uspelo odbiti. Negotovost se torej nadaljuje, oblikovali pa BORZNOPOSREDNIŠKA 
so se nekateri novi nivoji trgovanja. Prometa je zaenkrat, HlŠAd.d.d 
če odštejemo posle z bloki, zelo malo. Na žalost se naše 
čroglede napovedi še kar uresničujejo, obeti do konca avgusta pa niso najboljši. 
Morda se bo kaj več dogajalo v času zamrznitve delnic pidov, kar se bo zgodilo 
čez približno dva tedna. Omilitev režima skrbniških računov ter skrajšajne roka 
za nakup delnic s strani tujih investitorjev so sicer hvale vredna poteza, vendar 
so odzivi zaenkrat dokaj negotovi. Naj omenim še to, da bodo ti novi predpisi 
Banke Slovenije začeli veljati 1. septembra letos.

Povpraševanje pri nekaterih včasih najbolj likvidnih delnicah je sila 
zaskrbljujoče, saj bi že malo večja prodaja lahko potisnila tečaje bistveno nižje. 
Trgovalni nivoji so se ohranili pri približno enakih vrednostih kot pretekli 
teden. Tako se z delnicami Luke sklepajo posli okoli 3.050 tolarjev, z delnicami 
Intereurope okoli 2.230 tolarjev, z Istrabenzom nekoliko nad 2.930 tolarji, z 
delnicami Droge ter Emone obale pa okoli 33.000 oz. 2.150 tolarjev za delnico. 
Farmacevtski delnici Lek in Krka zaenkrat ne kažeta znakov, da se bosta 
premaknili nazaj na vrednosti pred padcem tečajev.
V ponedeljek je bil v Uradnem listu objavljen Zakon o prvem pokojninskem 

skladu, ki med' drugim ureja tudi zapolnjevanje praznih ter polpraznih pidov. 
Zaradi pretvorbe delnic na računih pri Klirinško depotni družbi bo po preteku 
15 dnevnega roka prišlo do zamrznitve delnic ter posledično do začasne 
prekinitve trgovanja. Ker še ni popolnoma jasno, koliko časa naj bi omenjena 
zaustavitev trajala, je tudi nemogoče napovedovati posledice takšnega 
ravnanja. Pozitivno je med drugim dejstvo, da so začeli veljati tudi roki, v 
katerih mora država zagotoviti dodatno premoženje za neizkoriščene 
certifikate. Pričakujemo torej lahko, da bodo cene za pidovske delnice po 
zamrznitvi nekoliko višje. Valiko pa bo odvisno tudi od obsega ponudbe, saj 
trenutno povpraševanje samo po sebi še ne jamči zviševanja tečajev.

Daniel Viljcvac Ilirika Borzno Posredniška Hiša d.d.



LIVADE II. BREZ POLITIKE?
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Zazidalni načrt Livade II., bolj znan kot Aqualandija, je zadnje dni močno 
razburkal politične kroge v naši občini in čeprav je javna razprava že mimo se 
zdi, kot da se je pravi spopad interesov v zvezi s to gradnjo šele dobro začel.
Seveda gre tudi v tem primeru za celo vrsto investicijsko političnih interesov, 
ki so preprostemu občanu bolj ali manj neznanka, ko pa se uveljavijo imajo 
posledice takorekoč za vsakega od nas. V Izoli se je tovrstno "usklajevanje" 
interesov začelo že v časih usmerjene stanovanjske gradnje, se nadaljevalo z 
gradnjo marine, potem z gradnjo različnih obrtno stanovanjskih con in se v 
zadnjem času pokazalo tudi ob načrtovanju avtobusnega postajališča pred 
mestom. Če je za slednji primer veljalo, da gre za tradicionalni spopad dveh 
investicijskih opcij (ZLSD in ZZP proti SKD oziroma Galeb proti Inki) je 
projekt Livade II. postregel z nekaj novostmi.
V prvi vrsti gre za novega investitorja, TPC Livade, katerega večinski lastnik 
je sicer Stavbenik, vendar v drugačni vlogi kot doslej. Predvsem pa je nov, 
drugačen pristop k realizaciji projekta. Doslej smo bili namreč vajeni, da so 
investitorji obljubljali gradnjo različnih objektov v javni rabi, potem pa seje 
vse začelo in končalo z gradnjo stanovanj ali delavnic za trg, TPČ pa je 
presenetil vse z naročilom za takojšnjo izdelavo gradbene dokumentacije za 
umetno jezero in odkrite bazene, gradnjo apartmajev pa številčno zmanjšal in 
časovno zamaknil.
Seveda so se zaradi tako zavzetega pristopa investitorja zganili tudi v tistih 
krogih, ki so doslej igrali prvo violino v orkestru izolskih investicij in se 
zanimali za sodelovanje v projektu, vendar jih je zahteva po finančnem 
prispevku nekoliko zbegala. Tako so zdaj po strankarski sceni že začeli letati 
pomisleki o tem, ali Izola lahko tako velik prostor prepusti le enemu 
investitorju in podobni dvomi, ki naj bi zamajali dokajšnjo naklonjenost k 
sprejemu zazidalnega načrta Livade II.
Prekinitev seje Občinskega sveta na kateri bi morali obravnavati ta dokument 
verjetno ni v neposredni povezavi s temi zapleti, zagotovo pa je tudi 
nesoglasje s tem v zvezi botrovalo ugotovitvi, da je najbolje, če si svetniške 
skupine in stranke vzamejo še nekaj časa za lobiranje in "usklajevanje 
interesov". Ena od težav, ki tarejo koalicijske investitorje je menda tudi v 
osebi županje, ki ne pristaja več na vsako ponudbo investitorjev iz njene 
stranke, vendar takšne namige o neenotnosti v stranki zanikajo tako 
strankarski ljudje kot županja.
Zazidalni načrt Livade II. bo prišel na dnevni red nadaljevanja ponedeljkove 
seje. Prav zanimivo bo videti, kaj seje medtem pomembnega zgodilo.

Drago Mislej

PRIHAJAJO URBANISTI !
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Od torka do nedelje (6. - 10. julij) 
bo v Izoli tradicionalna mednarodna 
urbanistično oblikovalska
delavnica, ki jo organizirata Občina 
Izola in Ministrstvo za okolje, na 
njej pa bo sodelovalo skoraj 40 
študentov in urbanistov iz nekaj 
evropskih držav. Lani so iskali 
rešitve za cestne povezave (zelo 
uspešno), letos pa bodo obdelali 
območja Rude, Lonke, Velikega 
trga, trga sv. Mavra, Argo, park 
Arrigoni, Korte in Šared ter še nekaj 
območij v Izoli.

BOLNIŠNICA V MALEM
(nadaljevanje z zadnje strani)
Osnovno vozilo je VW LT 35, povišan , s srednjo medosno razdaljo. Predelavo je na 
osnovi javnega razpisa pridobilo podjetje Proavto d.o.o. iz Kopra, ki je ponudilo najnižjo 
ceno za izpolnitev medicinsko tehničnih strokovnih zahtev naročnika, to je 
Zdravstvenega doma Izola.
Konstrukcija in opremljenost tega specialnega vozila omogočata prevoz najtežje 
obolelih in poškodovanih pacientov tudi na največje razdalje v najkrajšem času in 
zapolnjuje praznino helikopterskega prevoza. Le ta je možen samo podnevi in v dobrih 
vremenskih okoliščinah in v primem, da helikopter ni zaseden. S tem novim vozilom 
smo praktično postali neodvisni in prevoz je mogoč kadarkoli ob vsakem vremenu, v 
spremstvu specialistične ekipe. Prostornost in opremljenost vozila dajeta absolutno 
najboljše pogoje za delo zdravstvene ekipe, ki izvede prevoz.

Celotna notranjost vozila je klimatizirana, omogočen je neposreden prehod med 
vozniškim in bolniškim prostorom preko posebnih drsnih vrat. Pacientovo ležišče je 
nameščeno na vrhunski reanimacijski elektrohidropneumatski ploščadi, ki omogoča 
vrhunski prevoz novorojenčka, pa do najtežje poškodovanega politravmatiziranega 
pacienta oziroma kateregakoli življensko ogroženega bolnika, za katerega je zdravljenje 
v dragi zdravstveni ustanovi življensko nujno.
Bolniški prostor je opremljen z 12 kanalnim EKG aparatom, sinhroniziranim 
defibrilatorjem, zunanjim srčnim vspodbujevalcem, z merilcem koncentracije kisika 
arterijski krvi, merilcem ogljikovega dioksida v izdihanem zraku, s sondo za 
konstantno spremljanje telesne temperature in krvnega pritiska. Vsi ti parametri se 
memorizirajo v računalniku, tako da je celotno dogajanje oziroma stanje bolnika stalno 
beleženo in s tem tudi dokumentirano. V vozilu je tudi respirator, to je aparat, ki potiska 
zrak v pljuča bolniku, ki ne diha samostojno oziroma potrebuje mehansko pomoč pri 
dihanju. Aspirator pa omogoča sesanje izločkov iz dihalnih poti in s tem ohranjanje 
proste dihalne poti. Perfuzor nadzira in dozira dajanje življensko potrebnih 
medikamentov direktno v žilo, tako da zdravnik natančno ve koliko je določenega 
zdravila pacient dobil (predvsem zdravil, katerih dajanje je permanentno in v natančno 
določenih odmerkih).
V posebni toplotni komori se med prevozom hranijo infuzijske tekočine, tako, da so 
stalno v ravni pacientove telesne temperature. Razumljivo je, da je vozilo opremljeno z 
zadostnimi količinami kisika ter plinskimi in elektro razvodi, ki omogočajo aplikacijo 
vseh funkcij medicinskih aparatov tako, da je možen pristop k pacientu z vseh štirih 
strani in ne motijo dela zdravniške ekipe v primera najzahtevnejših posegov. Da vse te 
aparature lahko nemoteno delujejo pa omogočajo posebni baterijski-akumulatorski 
sistemi.Vsi aparati so prenosljivi, tako da se vozilo popolnjuje glede na zahtevnost 
prevoza.V vozilu je še mnogo drage medicinske opreme, katere naštevanje bi bilo za 
predstavitev laični javnosti preobsežno. Po svoji opremljenosti vozilo predstavlja sam 
slovenski vrh, istočasno pa tudi presega evropske standarde za taka vozila .
"Ob tem bi omenil, da je ZD Izola postal uradni izvajalec reševalnih prevozov za 
francosko zavarovalno asistenčno družbo Coris, ki med dragim izvaja zdravstveno 
zavarovanje ljudi na potovanjih, in ima svoja zastopstva po celem svetu. Vsekakor je to 
velik iziv za našo službo, kajti istočasno smo vstopili na zahteven in prezkompromisen 
evropski trg storitev, tudi zdravstvenih. Po naročilu te zavarovalnice smo ravno v teh 
dneh izpeljali prevoz z zdravniško asistenco, težje poškodovanega motociklista v 
Španijo in to v mesto La Coruna, na skrajnem severozahodu te dežele," je v pogovora 
povedal direktor Zdravstvenega doma, Marino Ferfolja.
Še o vrednosti tega specialnega vozila : kadar je vozilo kompletno opremljeno z vsemi 
aparati, ki se lahko priklopijo v vozilo in drago medicinsko opremo, je vredno okoli 24 
milijonov tolarjev. "Želimo si, da bi vozilo čimbolj služilo svojemu namenu, kajti 
rešeno človeško življenje je naj večja vrednota in osnovni namen naše dejavnosti," je še 
dodal direktor ZD.

/K

ŠIFRA
v _ _ _ _ Ivan Konstantinovič s.p.

promet * nepremičninami
Stanovanja - hiše - parcele - poslovni objekti

Sončno nabrežje 14, 6310 Izola, tel.: 066/ 601 ■ 110

NA OBALI PRODAJAMO PO UGODNIH CENAH
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KORTE IŠČEJO OKREPITVE
Nogometaši Avtoplusa počasi rešujejo glavne 
težave v zvezi z nastopanjem v drugoligaškem 
prvenstvu. Potem, ko so se z MNK Izola dogovorili 
o souporabi igrišča v Izoli za igranje prvenstvenih 
tekem ter o registraciji ene od mladinskih ekip za 
Avtoplus je posebna komisija NZS zdaj pregledala 
stadion v Izoli in celo tam imela nekaj pomislekov, 
posebej glede kvalitete travnate površine.
Sicer pa se v Kortah dogovarjajo z nekaterimi 
igralci in tako je že dogovorjen prestop dveh 
igralcev (iz Sežane in Dekanov), iščejo pa še 
katerega od tistih, ki bi lahko prestopili brez 
odškodnine. Priprave bodo začeli že konec 
naslednjega tedna.

NOGOMET
Sezona se je v Izoli kar uspešno končala. 
Članska ekipa je zdaj v tretji ligi. Stvar je 
bolj resna in ostajajo ugibanja kako 
naprej saj je dosti stvari potrebno urediti. 
Mladinci so v nedeljo gostili športne 
prijatelje iz italije, ekipo Maniago pri 
Avianu. Izolani so zmagali 3:0. Bolj 
zanimiv je bil tretji polčas, ko so se 
športni prijatelji dali za isto mizo. Po 
kopanju pa je prav prišla kapljica 
domačega vina, v ospredju pa sta bila 
oba predsednika.

TURNIR ZA MLAJŠE DEČKE V 
SOBOTO
V soboto bo v izoli spet potekal 
nogometni turnir za mlajše dečke. 
Nastopili bojo ekipe Izola A, Izola B, 
Koper in Jadran Dekani. Turnir bo 
odigran v počastitev občinskega 
praznika.

Miroslav Božičič

KAPUČINO

EUROTESTA

NAMIZNI TENIS
V finalu državnega prvenstva ŠŠD, ki je 
potekalo na Ptuju, je Jana Ludvik osvojila 2. 
mesto. Prva je bila Spela Burgar iz Mengša. V 
finalu je nastopilo osem najboljših igralk, ki so 
si pravico nastopa priborile na polfinalnih 
tumiijih. Igralo se je po sistemu vsaka z vsako. 
Jana je šest tekem zmagala ter zelo tesno 
izgubila odločilno tekmo za naslov. Pri rezultatu 
1:1 in vodstvu 19:16 je nato nesrečno izgubila.

V soboto, 26. 6. je potekal v Arrigoniju 
zaključni klubski turnir, kjer je prvo mesto 
osvojil Nenad Bojanič pred Igorjem Čekom. 
Tretji pa je bil Tarik Trgo.
Pri članicah je bila prva Erika Jauševac, pred 
Tejo Kodrič Tretja pa je bila Marika 
Jauševac.
Svoj tretji in zaključni turnir so imeli tudi 
mlajši pionirji, kjer je prvo mesto osvojil 
Simon Frank pred Matjažem Trbovcem 
Tretji je bil BlažPatrina.
Pri dekletih je bila najboljša Doris Frank pred 
Anjo Ugrin ter Martino Grdič.
Turnirju je sledil piknik ob zaključku sezone za. 
tekmovalce, starše ter člane in simpatizerje 
kluba. Po pikniku so podelili priznanja 
najboljšim na klubskih turnirjih ter vsem 
najmlajšim na klubskih turnirjih ter vsem 
najmlajšim za uspešno končano celoletno 
namiznoteniško šolo.

Na kondicijske priprave za evropsko 
prvenstvo je prejšnji četrtek odpotovala Jana 
Ludvik v Gornjo vas pri Škofji Loki. 
Kondicijskim pripravam bo sledil tehnični del 
priprav v Kranjski gori, ki bo trajal 13 dni. Samo 
EP pa bo potekalo od 15. do 25. 7. v Fridek 
mistiku na češkem. Reprezentanco bo na 
pripravah in EP vodil tudi izolski trener Zdenko 
Švab.

ZASLUŽENA ZMAGA MLAJŠIH DEČKOV » A11 I 
NA TURNIRJU V LJUBUANI
V soboto, 26. 6. 1999 se je »A« ekipa mlajših dečkov 
MNK Izole že tretjič udeležila tokrat VIL 
tradicionalnega mednarodnega turnirja Štefana Beleta 
na stadionu Ježice v Ljubljani.
Kot je povdaril predsednik NK Faktor-ja Matjaž Jakopič, 
je bila primarna naloga turnirja izpopolnjevanje 
nogometnega znanja, fair play, spoštovanje nasprotnika, 
predvsem pa medsebojno spoznavanje in druženje ter 
sklepanje dolgoročnih prijateljstev.
Sodelovalo je 9 ekip iz Avstrije, Italije, Hrvaške in 
Slovenije. Če so se naši dečki na prvih dveh turnirjih držali 
gesla: pomembno je sodelovati, pa jim je tretjič uspel 
podvig. Dokazali so, da je njihovo nogometno znanje 
•najboljše med sodelujočimi.
Tekmovali so v 3 skupinah. Rezultati 2. skupine: 
Izola-Triglav 2:0 / lzola-Muraglia0:0
V sklepnem delu tekmovanja so se pomerile prvouvrščene 
ekipe iz 3 skupin: Izola - Sežana 0 : 0
Izola-Bilje 1:0/ Sežana-Bilje 1: 0 
Po razburljivem izvajanju enajstmetrovk so naši dečki 
dokazali, da dobro obvladajo žogo, saj so bili 100% strelci, 
s čimer pa se niso mogli pohvaliti Sežančani.
Največjega pokala so se zasluženo veselili: trener Vinko 
Vižintin in igalci Anže Rupnik, Alen rodanovič, Jan 
Škof, Rok Herbst, Tomislav Šukalo, Marko Grabar, 
Marko Lazar, Anej Lovrečič, Gregor Zebec, Damir 
Šango, Kris Koprivec in Boštjan Božič.

BALINANJE
Izolski prvoligaš je zamudil priložnost, da v dveh srečanjih 
osvoji presenetljive štiri točke in se približa samemu vrhu 
prvenstvene lestvice.
Pred tednom dni so namreč v gosteh tesno izgubili s 13: 11, 
ves čas pa so se enakovredno borili in izgubili po trden boju v 
katerem je Kontič prispeval 4, Šukljan 3, Bembič pa 2 točki.

Dve točki je prispevala še trojka v kateri je posebej presenetil
Vasja Stupan.
JADRAN IzokMILJE Tela 10:14 
Proti favoriziranim gostom iz Kranja, ki imajo v svojih vrstah 
svetovnega prvaka v izbijanju, Bojana Novaka, in celo vrsto 
reprezentantov, ter so zanesljivi bodoči superligaš, so domači 
igralci, brez najboljšega Kontiča, v zadnjem trenutku 

zapravili presenetljivo 
zmago. Igrali so kot v transu, 
Jože Bembič je prispeval 4, 
Vlado Šukljan 3, Vasja 
Stupan 1 in trojka ( Brčič, 
Aščič, Škerjanc) 2 točki. 
Posebej razburljiv je bil 
dvoboj v izbijanju, kjer so 
Izolani že vodili 31:14, 
potem pa je svetovni prvak 
naredil neveijetnih 17 
zaporednih točk in dosegel 
končni neodločen rezultat 
36:36.
V soboto bodo igrali 
balinarji prvi povratni krog 
in sicer doma proti ekipi 
Soviča iz Postojne. Zmaga je 
nujna za varno nadaljevanje 
prvenstva, srečanje pa se bo 
začelo ob 16.00.

Končno tudi javna razgrnitev načrtov pri 
rokometaših. Zelo ambiciozno, tudi ekipa je 
bogatejša za nekaj novih imen. Kolikšna bo

uveljavitev domačih mladih igralcev? Zadnjih par 
let so žal slabo "odigrali". Sicer pa, tudi med 
vrsticami se ne da razbrati kdo bo vodil in treniral 
ekipo. Fredi Radojkovič pravi, da se niso še nič 
dogovorili. Nebi se rad "zarekel" kot ob napisu, da 
Radosavljevič ni uspel pri Prulah. Po njegovih 
besedah ni kontaktiral s Prulami ampak z 
Gorenjem, tako da se opravičujem za "raco". 
Informacije pač še vedno krožijo ustno in verjeto 
se med potjo tudi "obogatijo". Izolanom se torej 
obeta vroča jesen, ostali so brez Mičoviča (odšel je 
v Sežano), ob vseh poslih pa še vedno nimajo vseh 
podpisov igralcev. Administracija bo pač morala 
pohiteti, če me še ambicije in realnost ne bodo 
pokrile. Sicer pa ob vsem kar je bilo napisanega 
ob prestopnem roku bo še marsikdo imel kar vročo 
jesen, ampak to ni več naš problem. Pri ženskem 
rokometu bodo "potovali" tokrat samo trenerji.

Več kot polovica ekip naj bi jih zamenjala. V izoli 
ostaja vse po starem, spodbudna pa je "ljubezen" 
med klubom in Bajc Daewoojem. Malenkostno so 
ambicije porasle in tudi realno je pričakovati 
pomik proti vrhu. Za sam vrh sicer še manjka, 
bomo pa vsaj najboljši na obali. No, kar nekajkrat 
so me dekleta "opekla", toda mladi rod je dokazal, 
da znajo, sicer pa bo že po dveh prvenstvenih 
krogih znano kdo je boljši na obali. Do takrat pa se 
bo sigurno še marsikaj zgodilo. Dvorana trenutno 
gosti šolo rokometa, prihodnji teden pa že 
Evrofest. Ne govoriti o rokometu bo nemogoče, 
končno pa Mandrač brez pogleda, ne more!

POD
BELVEDERJEM
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FINALE PRVENSTVA OŠ V 
NAMIZNEM TENISU

Tekmovanje je bilo 21. 06. 1999 v športni dvorani 
Center na Ptuja Učenka 8.b, Jana Ludvik sije priborila 
2. mesto v državi, v igri posameznic. Do polfinala jo je 
spremljala tudi učenka 7.a, Mateja Božič.
Obema čestitamo za dosežen uspeh.

V pravkar zaključenem šolskem letu sta bili izbrani za 
naj športnici na OŠ Livade Jelena Čvorak in Jana 
Ludvik Za dolgoletno zastopanje šole na športnih 
tekmovanjih sta prejeli majhno darilo, a iz srca.
Obenem se želimo zahvaliti sponzorjem šolskega 
športnega društva: 2.oktober iz Izole, Studio Image Izola 
in trgovina Nit-Panda Izola, za nakup, oziroma izdelavo 
dresov.

JADRANJE
Nastopi slovenskih jadralcev na znani regati v Kielu niso bili tako 
uspešni, kot so pričakovali. Še najbolje seje odrezal Izolan Vasilij 
Žbogar, ki se je edini iz skromnega zastopstva uvrstil v finale in po 
devetih plovih zasedel 41. mesto. Posadki v razredu 49-R in 
Solingu se nista uvrstili v finale.
Na regati v Trstu pa so lep uspeh dosegli izolski jadralci v razredu 
Evropa, saj je Anja Dorošenko zmagala pred Alom Markočičem 
(oba Olimpie), tretji je bil Matej Lisjak, četrti pa Andraž Jadek 
(Olimpie)

ŠPORTNI RIBOLOV 
SLOVENCI TOKRAT RRONASTI
S svetovnega prvenstva v ribolovu s čolna s palico se je vrnila 
slovenska reprezentanca, ki jo je vodil Izolan Janez Pucihar, v njej 
pa je nastopil tudi Savo Bembič, ki je sicer na tekmovanje 
odpotoval kot rezerva, saj je predvsem specialist za ribolov z obale. 
Slovenci so se tudi v Franciji dobro odrezali in so lanskemu 
naslovu svetovnih prvakov, ki so ga osvojili v slovenskem moiju, 
dodali bronasto medaljo iz Marseilla. Zmagali so Italijani pred 
Francozi, ki so naše premagali za vsega eno točko. Naši večni 
konkurenti Hrvati so bili tokrat peti.
Med posamezniki je bil Vojko Mojškerc iz PLK Koper sedmi, 
Savo Bembič pa je osvojil 21. mesto. Ulov je bil sicer slab, lovili 
so male »kneze«, Mojškerc pa bi z malo boljšim ulovom zadnji dan 
zlahka posegel po naslovu svetovnega prvaka.

EUROFEST IS THE BEST
PROGRAM
PONEDELJEK 05.07.1999

• OTVORITEV ob 20.00 uri 
mimohod od Svetilnika do Lonke

TOREK 06.07.1999
• PRIČETEK TEKMOVANJA od 9.00 - 20.00 ure
• PLESNO TEKMO'VANJE od 21.00 - 24.00 ure
• SPREJEM PRI ŽUPANJI ob 21.30 uri, hotel Riviera 
(predstavnik kluba)

SREDA 07.07.1999
• PREDTEKMOVANJA od 9.00 - 20.00 ure
• TEKMOVANJE V » NAJ FRIZURI« od 21.00-24.00

ČETRTEK 08.07.1999
• PREDTEKMOVANJE od 09.00 - 13.00 ure
• TEKME ZA 3. MESTO

PETEK 09.07.1999
• MISS & MR EUROFEST od 21.00-24.00 ure
• FINALNE TEKME od 9.00 - 19.00 ure
• ZAKLJUČEK EUROFESTA ob 20.00 uri 
(podelitev nagrad)

SOBOTA 10.07.1999
• TURNIR V » BEACH HANDBALLU » od 10.00 - 15 J 
(Simonov zaliv)

lEurofest pred vrati
Izola - Do začetka sedmega Eurofesta so še štirje dnevi., zato je organizator že v zaključni fazi priprav. Prve 
ekipe so že prispele v Izolo. Že v nedeljo 4.7.1999 bo čutiti prihajajoče tekmovanje, saj bo na parkirišču poleg 
Lonke organizator začel postavljati centralno igrišče in prireditveni oder, kjer bodo vse večerne prireditve. Prav 
zato bo parkirišče do petka, 9.7.1999 zaprto. Prijavljenih je okoli 100 ekip iz trinajstih držav: Madžarske, 
Avstrije, Švice, Belgije, Romunije, Italije, Hrvaške, Bosne in Hercegovine ŽR Jugoslavije, Češke, Slovaške, 
Poljske in seveda Slovenije. Pripravljen je tudi program celotne prireditve, zato si ga lahko podrobno ogledamo. 
Ponedeljek, 5.7.1999, dan ko se Eurofest začne je predviden za prihod in namestitev ekip. Ob 20:00 uri pa bo 
mimohod vseh ekip od Svetilnika do Lonke, kjer bo na prireditvenem prostoru tudi slavnostna otvoritev 
Eurofesta. Seveda bo v času povorke trajala tudi zapora Sončnega nabrežja in Glavnega trga. Ekipe v 
mimohodu tekmujejo za najbolj barvito, pa tudi za tisto, ki bo najbolje prikazala običaje in noše dežele od koder 
prihaja. Ob 22:00 uri je predviden tehnični sestanek vseh vodij ekip v Hotelu Riviera, kjer bodo vse ekipe dobile 
zadnje tehnične napotke, ki so potrebni za nemoteno odvijanje festivala. V torek, 6.7.1999, se ob 9:00 pričnejo 
predtekmovanja ki bodo potekala vse do 20:00 ure in še kasneje. Ob 21:00 uri je na osrednjem prireditvenem 
prostoru predvideno tekmovanje v plesu, ob 22:00 pa sprejem predstavnikov vseh nastopajočih klubov pri 
izolski županji, Bredi Pečan. V sredo 7.7.1999, se bodo tekom dneva nadaljevali predtekmovalni boji na vseh 
predvidenih igriščih. Tem seje letos pridružila tudi nova koprska dvorana Bonifika. Vseeno lahko naštejemo 
igralne površine: izolska športna dvorana v Kraški ulici in igrišče za mini rokomet ob njej; osrednje montažno 
igrišče pri Lonki, dve igrišči v dvorani Bonifika in v primeru slabega vremena tudi dvorana Burje na Škofijah. 
V večernem terminu je v sredo ob 21:00 predvideno tekmovanje udeležencev Eurofesta za 'Naj frizuro’. Za 
predstavnike klubov pa je predvidena vožnja z ladjo ob slovenski obali. V četrtek, 8.7.99, se bodo v 
dopoldanskih urah zaključili dvoboji rokometašev v predtekmovalnih skupinah. V popoldanskih urah pa bodo 
na sporedu že tekme za tretja mesta v posameznih kategoriijah. V petek, 9.7.99, so predvideni od 9:00 do 19:00 
ure vsi finalni dvoboji za zamagovalce po posameznih kategorijah. Vse tekme pa bodo na centralnem 
montažnem igrišču pri Lonki. Ob 21:00 uri pa bo na osrednjem prireditenem prostoru pri Lonki zaključek 
Eurofesta s podelitvijo nagrad vsem najboljšim. V soboto, 10.7.1999, pa je v Simonovem zalivu predviden še 
turnir v rokometu na mivki., ki se bo začel ob 10:00 uri. Takšen je spored letošnjega tekmovanja, verjamemo, da 
je zelo zanimiv, zato vas vabimo da si ga ogledate, saj je tekmovanje namenjeno tudi gledalcem.

EŠ

Kadetska slovenska reprezentanca
Slovenska kadetska reprezentanca je nastopila na drugem mednarodnem tumiiju Arena - Croatia cup 99 in 
osvojila končno tretje mesto za domačima ekipama iz Hrvaške. Poleg trenerja Fredija Radojkoviča pa sta zelo 
uspešno nastopila tudi dva mlada izolska igralca, Jan Cetin in Jakob Vukovič. Jan Cetin je dosegel zadnji 
zadetek za zmagao 34:33 proti Avstriji 
za končno tretje mesto. Jakob Vukovič 
pa je odigral odlično celoten tumirin 
vzbudil zanimanje pri vseh prisotnih 
opazovalcih velikih klubov, predvsem 
hrvaških. Na koncu pa je bil tudi 
izbran v najboljšo sedmerko tumiija 
na položaju levega zunanjega igralca.
Dobro delo v izolski rokometni šoli se 
tako pozna tudi na ržavni ravni in 
lahko samo upamo, da bodo nadaijeni 
igralci ob dobrem delu še v prihodnje 
dozoreli v prave igralce, ki bodo 
izolskim navijačem privoščili še 
kakšen uspeh v prihodnosti.

AGENCIJA ZA NEPREMIČNINE
AqENZÌA i IVI IVI obl lì ARE

SIM
pOSRtdoVANjE: 

piWxlAjA,NAkup,ZAMENJAVA,NAjEM, 
Vpisi V ZEMtjiškfl kNjÌQO,pRAVNÌ 
NASVEIÌ,C£NÌÌVE ÌN pREVodi

MIRJA GREGORIČ s.p. 
DeUnì 141 
62/J OeUanì
ul.,Ux.<J86 66 580 290 
EjsM. 041 7)8 990
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OBČINA IZOLA
Komisija za oddajo poslovnih prostorov
Na podlagi določil pravilnika o oddajanju poslovnih stavb in poslovnih 
prostorov v najem (Uradne objave, št. 13/95), je komisija za oddajanje poslovnih 
prostorov v najem dne 03.06.1999 sprejela sklep za:

JAVNI RAZPIS
z zbiranjem pisnih ponudb za oddajo v najem 

poslovnih prostorov v Izoli:

1. Malija 62
Predmet oddaje je urejen poslovni prostor v pritličju stavbe Malija 62, Izola, last 
občine Izola, v izmeri 83,22 m2.

Izklicna cena mesečne najemnine za poslovni prostorje:
- trgovina z živilskimi proizvodi
80.194,00 SIT

2. Ul.Oktobrske revolucije 19/a
Predmet oddaje je garaža v pritličju stavbe Oktobrske revolucije 19/a last občine 
Izola, v izmeri 10,40 m2.

Izklicna cena mesečne najemnine za garažo - poslovni prostorje:
4.615,52 SIT

3. Krpanova 9
Predmet oddaje je garaža - poslovni prostor v pritličju stavbe Krpanova 9, Izola, 
last občine Izola, v izmeri 6,60 m2.

Izklicna cena mesečne najemnine za poslovni prostorje:
4.271,58 SIT

RAZPISNI POGOJI
- Najemnik je dolžan na lastne stroške usposobiti prostor za izvajanje dejavnosti 
v roku 90 dni od sklenitve najemne pogodbe.
Poslovni prostor se odda v najem za nedoločen čas.

- Na razpis se lahko prijavijo domače fizične in pravne osebe. Fizične osebe se 
morajo izkazati s potrdilom o državljanstvu,
pravne osebe pa s potrdilom o registraciji.

- Ponudba mora vsebovati program dejavnosti, ki bo izvajan v poslovnem 
prostoru in višino mesečne najemnine za poslovni prostor. Ponujena najemnina 
mora biti izražena v tolarjih.

- Poslovni prostor pod točko 1. ima uporabno dovoljenje.

- Rok za zbiranje ponudb je 15 dni od dneva objave.

- Udeleženci, ki se bodo prijavili na javni razpis morajo v navedenem roku 
vplačati varščino v višini tri mesečne izklicne cene najemnine na žiro račun 
51400-601-22449 STAVBENIK - SERVISNE STORITVE d.o.o. Koper.

- Najemna pogodba mora biti sklenjena v roku 15 dni od prejema sklepa Odbora 
za okolje in prostor v funkciji Komisije za oddajo poslovnih prostorov v najem, o 
oddaji poslovnega prostora najboljšemu ponudniku.

OAZA NA VRHU IZOLE
V Zeleni ulici v izolski obrtni coni so v hiši Kmetcevih (Branko Kmetec, je bolj znan 
kot solastnik gostilne Ribič) odprli sodoben fizioterapevtski center s savno, solarijem, 
bazeni z vodno masažo in drugimi sodobnimi pripomočki, ki so danes sestavni del te 
ponudbe. Pravzaprav bo dejavnost vodila soproga, pomagali pa jim bodo različni 
strokovnjaki, tako da bo oskrba v Oazi zares popolna.

c
o 1-^ vati

Tcatoria spirano
Hišne

specialitete
- brancinov file z artičoki 

v šampanjski omaki 
- gobova in ribja juha

Piran - Gregorčičeva 35 
tei: 066/ 75 870 

o-ll/6-10 240

BORZA 
ZNANJA 
IZOLA 
MATIČNA 
KNJIŽNICA 
IZOLA
Oktobrske revolucije 1,6310 Izola, telefon: 066/ 647 530 
e-mail: izola@borzaznanja.inss.edus.si 
vsak delavnik od 8 do 13 ure 
v sredo od 8 do 13 ure in od 16 do 18.30 ure

Borza znanja je informacijsko središče, kjer je mogoče ponuditi ali dobiti 
najrazličnejše oblike znanja. Posredovanje podatkov je brezplačno.

Ste že kaj brskali po naših spletnih straneh?
Če še niste, to lahko storite na naslov www.borzaznanja.mss.edus.si. 
Našli boste potrebne informacije in zanimivosti v zvezi z našo 
dejavnostjo kot na primer:

BOR Z A
ZNANJ/ Y

- V primeru, da najemnik pogodbe ne sklene v določenem roku, varščina zapade 
v korist občine Izola.

- Najemniku, ki na javni dražbi uspe, se vplačana varščina upošteva pri 
obračunu najemnine.

- Udeležencem, ki na javnem razpisu niso uspeli se varščina vme v roku 14 dni od 
dneva izvedbe javnega razpisa.

- Interesenti, ki nimajo do Občine Izola iz naslova najemnin že najetih prostorov 
poravnanih vseh obveznosti, bodo izločeni iz postopka izbire za najem.

- Pisne ponudbe pošljite v zaprti kuverti z oznako "JAVNI RAZPIS" na naslov: 
STAVBENIK - SERVISNE STORITVE d.o.o., ul. 15. maja 16,
6000 Koper, skupaj s potrdilom o plačani varščini. Vse morebitne dodatne 
informacije dobijo interesenti na STAVBENIK - SERVISNE STORITVE d.o.o., 

Cankarjev drevored 17, 6310 Izola tel. 647-646 ga. Slavica Kovačevič. Ogled 
poslovnega prostora je mo'en po dogovoru. Udeleženci bodo o izbiri obveščeni v 
15 dneh po poteku javnega razpisa.

Predsednik komisije: 
Branko MAHNE

* Kaj so Borze znanja * Kje nas lahko obiščete
* Najzanimivejše ponudbe in iskanja * Najaktualnejša borzna dogajanja
* In seveda naše naslove za sprejem elektronske pošte na katere nam lahko pišete

Doslej je na naši spletni strani evidentiranih skoraj 5.000 obiskov in vabimo 
vas, da se tej veliki družini pridružite tudi vi.

V Borzah znanja lahko sodeluje vsak, ki ima neko znanje ali 
spretnost. Člani izolske Borze znanja pa vas med drugim lahko 
naučijo:
* potapljati se
* poslovne matematike
* fotografirati
* plesti, kvačkati in celo klekljati
* nemškega jezika
* kreirati figurice iz slanega testa
* različnih borilnih veščin...

Podrobnejše informacije o omenjenih in seveda vseh drugih učnih ponudbah so 
vam na voljo v Matični knjižnici v Izoli ali pa na telefonski številki 066 
647-530, vsak delavnik med 8.00 in 13.00 uro, ob sredah pa še popoldan od 
16.00 do 18.30.
Poletni urnik (julij, avgust ): vsak delavnik od 8h do 13h.
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V sredo, 23. junija 1999 je v sejni sobi 
Mestne občine Koper potekala prva 

tiskovna konferenca 6. Primorskega 
poletnega festivala. Uvodno besedo 

__________________________________________ je imela koprska županja Irena
Primorski Festival Fister- Umetniški vodja Primož

Bebler je novinarjem predstavil 
poletni estivo program festivala, ki letos obsega
festival del litorale 32 večemih in 25 uličnih Predstav

pa novost: jesensko predstavo
OSTRŽEK, ki bo izvedena izven poletne 

sezone, v režiji Katje Pegan. Direktorica PPF Neva 
Zajc je govorila o organizaciji programa in razložila finančno konstrukcijo festivala. 
Predstavila je tudi klubsko kartico, ki nudi popuste za predstave na PPF in drugih 
slovenskih festivalih ter nekatere druge ugodnosti

Otvoritev festivala bo v četrtek,
1. julija 1999 ob 21.30 v Kavarni Loggia

na Titovem trgu v Kopru. PPF je kulturni projekt, ki ga poleg države in lokalnih 
skupnosti izdatno podpira slovensko gospodarstvo. Zato bo poleg uglednega režiserja in 
ravnatelja SNG Drame iz Ljubljane g. Janeza Pipana slavnostni govornik tudi predsednik 
uprave Petrola g. Janez Lotrič.

Dario Fo: BURKAŠKI MISTERIJ
četrtek, 1. julij od 21.30, Koper Kavarna Loggia, Titov trg; Koper

Otvoritvena predstava 6. Pimorskega poletnega festivala bo BURKAŠKI MISTERIJ 
Daria Foja v izvedbi Mestnega gledališča ljubljanskega.
Predstavo je zrežiral Matjaž Latin, v njej pa nastopajo Gregor Čušin, Karin Komljanec, 
Bernarda Oman, Jožef Ropoša, Lotos Vincenc Šparovec in Aljoša Ternovšek.

Bertolt Brecht: BAAL
petek, 2. julij, ob 21.30, Izola - Skladišče Mehana

SNG Drama Ljubljana letos gostuje s predstavo BAAL, v režiji Eduarda Milerja v kateri 
nastopajo Jernej Šugman kot Baal, Boris Juh kot Mech, Zvezdana Mlakar kot Emilija, 
Maja Končar kot Doktor Piller, Matija Rozman kot Johannes Schmidt, Andrej Nahtigal 
kot Pschierer, Nataša Tič Ralijao kot Johanna, Uroš Fuest kot Ekart, Maja Sever kot 
Luiza in Petra Govc kot Zofija Berger.
Ob stoletnici rojstva Bertolta Brechta se je pokazalo, da so danes aktualnejši teksti iz 
njegovega mladostniškega obdobja. Eden izmed teh je tudi Baal, ki je kasneje doživel 
mnoge avtorjeve predelave. BAAL je anarhističen, mačističen in anahronističen junak. 
Če danes pogledamo na besedilo z zgodovinsko distanco, vidimo, da Baal ni le 
škandalozen, ampak na svoj poseben način celo vizionarski in bolj kot si je Brecht hotel 
priznati, avtobiografski. Festivalski BAAL se uprizarja v skladišču Mehana v Izoli, ki bo 
zahtevno predstavo postavil v povsem nov, ogoljen okvir.

Eugene Ionesco: STOLI
sobota, 3. julij, ob 23.00 - festivalska premiera, Izola - Simonov zaliv

Eugena Ionesca slovenskemu gledalcu danes prav gotovo ni potrebno posebej 
predatavljati, niti posebej zagovarjati njegovega pomena v svetovni dramatiki. Ionesco se 
v svojih igrah spušča globoko v drobovje sodobnosti, v kateri prepoznamo drobce 
lastnega vsakdanjega in intimnega sveta. Mehanizmi poetike absurda so tisto odrešujoče 
orodje, ki nam s svojim dvoumnim humorjem pomaga, da skupaj z njegovimi junaki 
plezamo po barikadah smisla. Enodejanske Stole odigrajo trije karakterji: Boris Mihalj 
kot Starec, Barbara Cerar kot Starka in Vesna Pernarčič kot Govornik v režiji Bojana 
Jablanovca.
Starec, razočaran, nezadovoljen, sprt z vsem svetom in Starka, predana poveličevanju, 
občudovanju in tolažbi svojega moškega, sta že celo večnost ujeta v svoje drobne 
nesmiselne dtualne vsakdanjosti. Ko se Starec odloči, da opravi svoje veliko Poslanstvo 
in svetu preda Sporočilo o resnici sveta, se njuno življenje ponowo začne napolnjevati s 
Smislom.
Ionescovo igro Primorski poletni festival kot lastno produkcijo updzarja na splavu v 
Simonovem zeliw v Izoli, kjer bo svet Starca in Starke resnično in brezizhodno zagozden 
v morje. Prepričani smo, da bo njuna drobna eksistenca, hlastavo iskanje Smisla in 
nemoč Besede v tem naravnem ambienta zazvenela v vsej svoji absurdni silovitosti.

«ERTI VSE &MKM6
Luciano Pavarotti - Zagreb 02.07.99 (od 4.500 do 20.500)
Celine Dion - Munchen 03.07.99
Backstreet Boys - Wels (A) 05.07.99
Elton John - Trst 05.07.99 (a 13.800, b 9.900 c 5.900)
Art Garfunkel - Portorož 07.07.99 (5.000)
Aerosmith (Cardigans, Litfiba) - Milano 10.07.99 
Vasco Rossi - Trst 10.7.99 (4.500)
Dorde Balaševič - Portorož 19.07.99 (3.000, na dan koncerta 3.500)
Goran Bregovič - Lignano 20.07.99
R.E.M. (Vlado Kreslin & Mali Bogovi, The Bambi Molesters) - Izola 25.07.99 
Alter 2000 (Sans Secour, Guano Apes, Urban, Todos Tus Muertos, Psycho-Path, Cut) - Ljubljana 08.08.99 
Julio Iglesias - Portorož 29.08.99

SKLAD RS
za liamteljske Kulturne delavnosti 

Območna izpostava Izola 
tel.: 600 830

IZOLA V ZNAMENJU GLEDALIŠČA
SKLAD RS za ljubiteljsko kulturno dejavnost v sodelovanju z Območno 
izpostavo SLKD Izola, KUD France Prešeren in Evroplatformo prireja 
Poletne gledališke delavnice, ki bodo potekale od 14. do 21. avgusta 1999 v 
Izoli. Organizatorji pričakujejo udeležbo 150 mladih gledaliških ustvarjalcev 
iz cele Slovenije in drugih evropskih držav, saj bo teden tudi v znamenju 
mednarodnega IMPRO TABORA Delavnice so namenjene vsem, ki jih 
zanimajo scenske umetnosti, ne glede na njihovo dosedanje delo, starost ali 
izkušnje. Udeleženci Poletnih gledaliških delavnic bodo dopoldan ustvarjali in 
se poglobljeno ukvarjali z določenimi pogledi na gledališče, ki ga bo predstavil 
mentor. Delavnice bodo vodili poklicni režiserji, igralci in koreografi. Vsak 
udeleženec pa se bo lahko vključil še v dodatne delavnice, ki bodo potekale v

^glavnici in sicer: Praktična 
udio, ki bo potekal pod

rijavnice in dodatne 
'AVE SLKD IZOLA,

popoldanskih urah. Organizirani sta dve
dramaturgija, ki jo bo vodil Janez Venj 
vodstvom Tomija Janežiča in Seba 
V delavnice se je mogoče prijaviti dej 
informacije lahko dpobite na sedežuTt»]:|flW 
Drevored 1. maja 9, Izola, telefon 6(I[I:Mt 
Poletne gledališke delavnice^
Verč, Sebastjan Starič, Corrado Ca___
Štromar, Miha Nemec, Marko Manditeli 
Roland Trescher, Andreas Wolf, Alenka Vidrih, Gorast Radojevič, Peter 
Braatz.
Posebna ponudba je delavnica gledališke fotografije in uporaba videa, ki jo 
bo vodil Danko Petronijevič.
Udeleženci bodo v petek, 20. avgusta nastopili na RIBIŠKEM PRAZNIKU in 
se tako vključili v sooblikovanje programa prireditve.
Na Poletne gledališke delavnice se je že prijavilo 72 udeležencev, zato 
pohitite s prijavami.

Jovanovič, Sergej 
, Samo Strelec, Maja 

ulatovič, Angus Reid,

GALERIJA
Vabimo vas na otvoritev razstave 

slikaija

ENZA L'ACQUE
v petek, 2. julija ob 2030 uri

Na otvoritvi bo beneški pesnik Pino Bonanno predstavil svojo poezijo

POČITNIŠKI ZIV ZAV V IZOLI
Izolska župnija tudi letos v 
počitnicah prireja srečanja za otroke.
Namen je zelo preprost: pomagati 
staršem in otrokom, da med 
počitnicami ne bodo preveč sami in 
ne bodo preveč »obsojeni« na plažo 
in ulico. V prejšnjih letih je pobuda 
naletela na ugoden odmev, zato je 
letošnja oblika morda še bolj bogata.
Z razliko prejšnjih let, ko so bila 
srečanja enkrat tedensko skozi vse 
počitnice, je letošnji pristop 
drugačen. Vse v enem tednu, vendar 
časovno zelo intenzivno: od 9.00 do 15.00 ure s privlačno vsebino. Ob življenjski zgodbi očaka 
Jakoba iz Svetega pisma otroci s pomočjo igre, petja, plesa, dramatizacije, aktivnega 
izdelovanja in ustvarjanja spoznavajo osnovne življenjske izbire in odločitve. Medsebojno 
druženje pa utrjuje prijateljstvo in zavest, da morejo s skupnimi močmi narediti veliko. 
Pobudnik in organizator letošnjega Živ žava je kaplan Robert Ob njem pa je skupina

prizadevnih srednješolcev, ki 
se ob pomoči drugim tudi 
medsebojno povezujejo in si 
pridobivajo življenjske 
izkušnje. Še posebej je treba 
pohvaliti njihovo odgovo
rnost in skrb za njim zaupane 
otroke ter velikodušnost, s 
katero so se pripravljeni 
razdajati mladim.

Andrej Sedej 
župnik
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Drugi večer Mediteran festivala je minil v 
znamenju izvrstne švedske skupine Hoven 
Droven, ki je rock združila z ljudsko glasbo, 
fanki pa z world music.
Čeprav je bilo nekaj težav zaradi tehničnega 
usklajevanja ozvočevalca, radia in TV pa je bilo 
na koncu vse dobro in prizorišče čudovito 
osvetljeno za kar je poskrbela koprska TV.
Slišali smo nekaj izvrstnih solističnih vložkov, 
redni obiskovalec festivala, Vilijem Kern st. je 
dejal: "To je koncert za violinista in orkester" 
zagotovo pa bi lahko omenil tudi izvrstnega 
saksofonista in kitarista. Skratka, Hoven Droven 
so pokazali, kako se to dela v svetu kjer je glasba 
predvsem način preživetja in nič več.

Četrtkov koncert NEK-a in 
predskupin je bil nedvomno 
izvrsten koncertni dogodek, 
organizatorji so bili le 
nekoliko razočarani nad 
obiskom, saj so pričakovali 
kakšnih 3.000 obiskovalcev,

?nr!o m iP1- Mediteran festival so letos odprli
2.000. Nek je bil deležen godci iz Senegala. Njihova affo 
lepega sprejema predvsem salsa je bila dovolj vzpodbudna za 
mladega občinstva.. noge in na koncu je plesalo staro in

mlado. Super Cayor 
de Dakar so dvanaj
stčlanska skupina, 
brez filozo- fije a z 
veliko ritma in z 
veliko smejočih 
belih zob na 
temnem ozadju ob
činske stavbe, ki je 
zažarela šele nasle
dnji dan.

Med redkimi srečneži, ki so prišli v 
garderobo je bila naša specialna dopisnica 
je tako dobila ta originalni podpis s posve

J '
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GfiVIOU PROTI VSEM?
Nobena skrivnost ni, da Gavioli trenutno ni več tisto, kar je bil. Obisk gostov iz tujine 
je manjši predvsem zaradi strahu pred vojno, do skrajnosti poostren policijski nadzor 
pa je prispeval še h kritičnemu zmanjšanju števila domačih obiskovalcev. Če temu 
dodamo nekatere programske nesporazume v sami Ambasadi (beri Valentino 
Kazyani) ter novoodprto rave svetišče na ljubljanskem gospodarskem razstavišču, je 
bolj ali manj jasno, da Ambasadi ne cvetijo rože.
Čeprav vodstvu te ustanove ni blizu tarnanje o kakršnihkoli težavah, saj zelo pazijo 
na svojo podobo, pa bodo v torek 6. julija 1999 ob 10.30 v Ambasadi Gavioli 
pripravili Okroglo mizo, ki ima sicer zelo globalno zamišljeno vsebino a čisto 
tuzemska vprašanja. Tako-le so zapisali v vabilu na okroglo mizo:

"Ambasada Gavioli je v skladu z uradnimi dovoljenji začela delovati 19.12.1995. 
Njen namen je v ta del Evrope in pa v samo Slovenijo prenesti globalno Evropsko 
kulturo, ter jo hkrati aktivno soustvarjati. Že sama arhitekturna zasnova kluba kot 
večnamenskega prostora, v katerem se 
odvijajo glasbeni, likovni, fotografski, 
modni, gledališki ter drugi projekti in trendi, 
ustreza temu sodobnemu namenu. Preko te, 
v prihodnost in svet usmerjene filozofije si 
Ambasada gradi lastno ustrezno podobo, 
skozi katero slovenske trende ustrezno 
predstavlja v evropskem merilu.
Januarja 1999 je AG pridobila od Državne 
sekretarke Ministrstva za kulturo ga.Majde 
Širca mnenje, da »so projekti in prireditve v 
Ambasadi Gavioli dogodki mednarodnega 
kulturnega pomena.«
Ker je namen AG pospeševanje zabave in 
razvoja družbe v smeri iskanja čimbolj 
humanih pogojev življenja, je aktivna tudi 
na področju preventivne uporabe drog 
(zdravstveni tehnik v času obratovanja le te, 
kontrolirane hitrosti ritma, prostor za 
izvajanje zdravstvenih intervencij prve

pomoči, sodeluje s strokovnjaki kot so: dr. Milan Krek ter prof.dr. Bojan 
Dekleva,izdala zgibanko na temo preventivne informacije o uporabi drog).
Leto 1999 za slovenski turizem ni najbolj cvetoče leto, ker nanj vpliva ducat zunanjih 
faktorjev, med njimi tudi policija.
Spoznavanje kulture zabave danes, družbeni in psihološki razvoj, so plod večletnega 
truda, dela in velike investicije v infrastrukturo ter marketing v Sloveniji, Avstriji, 
Italiji in na Hrvaškem.
Ker opažamo, da se prijemi policije nadaljujejo, ugotavljamo da prihaja do močnega 
odliva turistov na druge destinacije. Zaradi tega smo v razgovoru s Sekretarjem za 
turizem RS, organizirali okroglo mizo v torek 06.07.99 ob 10.30 s sledečo vsebino:
- Turistična dejavnost kot nacionalni interes
- Kulturne spremembe
- Psihološke spremembe
- Turistična viktimiteta

Da bi dosegli harmonizacijo subjektov turizma, kulture, medicine, sociologije,
lokalne skupnosti, policije in podjetništva, 
smo povabili naslednje osebnosti:
- Državni sekretar za turizem RS, g.Tomaž 
Zajc
- Državna sekretarka z Ministrstva za kulturo 
RS, ga. Majda Širca
- Županja občine Izola, ga. Breda Pečan
- Dekan Visoke šole za hotelirstvo in turizem, 
mag. Marjan Tkalčič
- Predstavniki policije RS: direktor g.Andrej 
Podvršič, ter svetovalec Vlade RS pri UNZ 
Koper, g.Emil Čebokli
- Direktor Urada za droge RS, dr. Milan Krek
- Prof. dr. Bojan Dekleva s Pedagoške 
fakultete, ki se ukvarja z raziskovanjem 
kulture plesnih drog.
- Predstojnik Urada za Družbene dejavnosti 
občine Izola, g. Miran Žlogar

Evolution d.d. Izola 
Direktor: Alverino Mlakar
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Tudi tokrat na žalost 
odpade, v glavnem 
zaradi mature, ki se 
trenutno odvija za vse 
tiste, ki so prilezli že 
tako daleč. Gospodu 
Izoliranemu Izola n u pa 
se zahvaljujem v imenu 
celega uredništva za 
njegovo prisrčno 
pisemce in ga vabim k 
spremljanju naše 
priloge še vnaprej.

Vse
pripombe, 

pritožbe ali 
kaj drugega 

lahko 
pošljete po 

pošti ali 
e-mailu na 

tednik 
MANDRAČ

Prejšnji teden je bil v Mi-Klubu teden mladinske kulture, ki 
je sicer uspel zelo lepo, vendar pa se na koncu, v petek niso 
izkazali morda najbolj kulturni. Za vse tiste, ki tega ne vedo: 
koncert, ki se je v petek dogajal v prostorih MUKI-ja, ni 
imel z nami nič skupnega, mi smo posodili prostor le za

5 penet&jt*. k juij-

1%

*\ tipen Air končat

àgsjg&ff1««s*»»»

% 11

m mrn

MUKI vab« uporabo hladilnika. Opravičiti se 
moram tudi bendu, ki sem ga na 
koncu (mojih živcev, ne 
obratovalnega časa) vrgel z 
odra ter publiki, ki je bila 
prisiljena zapustiti prostore, 
čeprav je bila dokaj agresivno 
nastrojena do tega dejstva. 
Izvedeli smo le nov slovenski 
pregovor: človeku posodiš 
hladilnik, vzame pa ti prostor pa 
še par bobnov povrhu.
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Kot je prišlo poletje, smo se tudi mi odločili, da bi lahko začeli spet delati kaj malo bolj 
resnega, in tako sestavili program za julij. Spremembe v programu so seveda možne, če ne 
celo nujne, kajti Murphy nikoli ne počiva.

Vse skupaj se začne že v ponedeljek, 5. julija s koncertom skupin LITTLE FLOWERS ter 
RAGGED UNDERS v Muki-ju s pričetkom ob 19.00 uri. Takoj naslednji dan, ob istem 
času, na istem kraju je otvoritev razstav mladih slikark SAMANTHE in ANJE 12. julija 
pa se prične že večkrat preloženi bobnarski tečaj z DAVIDOM MORGANOM. Kotizacija 
ostaja 1000 SIT. Tečaj bo potekal do 12. avgusta in sicer vsak ponedeljek in četrtek po dve 
uri. V sredo 14. vas vabimo na glasbeni večer z DJ-em MEJAKOM, in takoj naslednji dan 
bo ANDREJ DEŽJOT predstavil 24 GRANA, italijanski bend, ki bo nastopil na izolskem 
festivalu MEDITERAN 23. julija letos.

Naslednji teden, natančneje v torek, pa bi se morali malo prezračiti, zato delamo v parku 
ARRIGONI OPEN AIR koncert z dosti nastopajočimi, ki pa jih boste že zvedeti ob pravem 
času. 21. julija vas vabimo na otvoritev še ene razstave, in sicer fotografij ANDREJA 
VIDICA, v četrtek pa na večer FRANKA ZAPPE z RIANOM.

Tudi zadnji teden v juliju ne bomo počivali, od 26. do 29. julija imamo LIKOVNO 
DELAVNICO, ki jo bo vodil MARJAN MOTOH, delavnica pa bo trajala vsak dan 
dopoldan. In še kot zadnji udarec (komu, se še nismo odločili) pa še 28. julija koncert 
skupin SENSATION IN DIDA MOTA KANON. Torej boste od vsega tega lahko našli 
sigurno tudi kaj zase.

ZElfiAME HUMANITARNE 
POMOČ ZA BREZSDMSA

GOJKA
NJEGIOA,

ROJENEGA V SREDNJI DALMACIJI, 
3.5’. 1543.

SRESSTVA LAHKE 
NAKAŽETE NA ŽIRE 

RASEN
£1430~m~ 000 ~ 

0042W
ALI PA JIH ESSATE V 

PESEBEJ ZA TD 
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KRIMINALIJE
KDO CA JE VIDEL?
Neznan mlajši moški je že prejšnji 
teden izvršil drzno tatvino na škodo 
starejše občanke v starem delu 
mesta (za hotelom Riviera). Najprej 
je šel mimo nje, nato seje vrnil in ji 
iztrgal iz rok torbico ter zbežal v 
smeri Svetilnika. Dokumente so 
kasneje našli v smetnjaku pri športni 
dvorani, drznega tatu pa še ne. 
Dečki so dali tudi njegov dokaj 
natančen opis.
Gre za mlajšega moškega, starega 
okoli 20 let, visokega od 180 do 185 
cm, suhe postave, lepega obraza, 
kratkih temnih, lahko tudi črnih las. 
Oblečen je bil v belo modro črtasto 
majico in temne, verjetno jeans 
hlače.
Če ga kdo od bralcev pozna ali gaje 
videl naj to sporoči na št. 113.

PA KAR S COKLO
Kopalna sezona že prinaša prve 
nezažljene sadove. Tudi na plaži v 
Simonovem zalivu so se srečali 
gostje iz raznih koncev Slovenije in 
se sredi belega popoldneva dobro 
sporekli. Padle so klofute, vse pa je 
rešil eden od razpravljalcev, ki je 
drugega tresnil s coklo po glavi. 
Potem so se razbežali.

OPLAZIL A NI OPAZIL
Pred Gaviolijem je Izolan oplazil tam 
parkiran avtomobil italijanskega 
državljana. Očitno tega ni niti opazil 
in je mirno odpeljal domov, vendar 
so ga dečki kmalu izsledili, mu 
predali plačilni nalog in še napisali 
vabilo k sodniku za prekrške.

NORMALNA DOZA
Še naprej se nadaljuje tekmovanje z 
naslovom: Kdo ga bo več?
Tako so dečki samo konec prejšnjega 
tedna odvzeli kar vozniških 
dovoljenj, 2 g alkohola na liter krvi 
pa je postala že kar običajna doza za 
"pravega voznika".

MIKROTAT
Iz kombi vozila znamke Zastava je s 
torka na sredo zmanjkala 
mikrovalovna pečica. Ta sicer ne 
sodi med standardno opremo tega 
vozila, vendar tatu to očitno ni 
motilo.

DROBIŽ
Prejšnji teden so dečki obravnavali 
še 6 prometnih nesreč (niso vštete 
tiste na cesti Koper - Piran), tri 
tatvine, poškodovanje tuje stvari, 
poskus vloma v vozilo in kaznivo 
dejanje v zvezi z mamili.

NEPRIJAVLJEN TURIST
Na območju Slovenske Istre je te .
dni na krajšem delovnem obisku ZAHVALA
znan slovenski polklatež, ki vlamlja Organizatorji Mediteran festivala se 
v objekte in hišice ob njivah, zahvaljujemo vsem voznikom za 
predvsem zaradi hrane. Če ga bo upoštevanje spremenjenega
kdo videl, spoznal pa ga bo po tem, prometnega režima in režima 
da je precej podoben Jethro Tuli parkiranja ter sosedom za 
(torej dokaj zanemarjen), naj o tem potrpežljivost ob glasnih koncertih, 
obvesti telefoniste na 113. Še enkrat hvala.

BOLNIŠNICA V MALEM

Reševalna služba Zdravstve
nega doma Izola je bogatejša 
za sodobno specialno reše
valno vozilo, ki je rezultat 
večdesetletnih lastnih izkušenj 
na tem področju ter strateške 
usmeritve vodstva Zdravstve
nega doma na področje med- 
bolnišničnih nujnih reše
valnih prevozov. Gre za 
premestitve najtežje obolelih in 
poškodovanih, v zdravstvene 
ustanove višje ravni, kot npr. 
ljubljanski klinični center.
Nekaj podatkov o vozilu pa 
objavljamo na 5. strani._ _ _ _ _ _ _ _

POLJE 9b IZOLA 
Tel.: 066 / 21 - 680

PIAGGIO in 
GILERA

PREŽENITE VROČINO IN GNEČO!

Mark Robson prihaja iz Avstralije, a je dobro znano ime keltske ljudske glasbe. Vrsto let je že prisoten 
na glasbeni sceni Irske in Welsa, posnel je vrsto uspešnih albumov in velja za enega najbolj 
vsestranskih glasbenikov folk scene takoimenovanih Highlands.

Projekt Kangoroo Moon prinaša v svet world glasbe nekaj izjemnih novosti. Prepletanje glasbenih 
kultur dveh tako oddaljenih kontinentov, kot sta Evropa in Avstralije je nenavaden dogodek, ki ga 
ustvarjajo štirje izvrstni avstralski glasbeniki. Pravzaprav gre za glasbeno sliko, ki jo rišejo mistični 
zvoki didgeridooja, violine, balalajke, bouzukija, kitare, tolkala in izvrstni glasovi, ki gradijo štiriglasne 
pevske melodije. Če k temu dodamo še nekaj elektronike je pred nami izdelek, ki obstaja izven časa in 
izven prostora. Kangoroo Moon so dogodek, ki je zapisan na CD plošči, a bo ostal v spominu vsem, ki v 
glasbi nenehno iščejo nekaj novega, neznanega. Mark Robson - piščali, didgeridoo, klaviature, 
tolkala in vokal Elliet Mackrell - violina, kitara, tolkala in vokal Daffyd Secombe Williams -
balalajka, bouzouki, kitara, tolkala, vokal Mattliew Mutant Ledger - konga, bobni, dumbek, druga tolkala

Vsi večji obmorski kraji imajo pristaniške kvarte in v vseh pristaniščih se srečujejo najrazličnejše 
kulture tega sveta. Mediteranska pristanišča se v tem prav nič ne razlikujejo od pristanišč Amerike, 
Afrike ali Azije in v takšnem okolju pomorskega Marseilla so nastali in delujejo Barrio Chino, skupina, 
ki ji ne moremo reči drugače kot »mediteranska«. Njihova glasba je mešanica flamenca, orientalskih 
vetrov in dišečih kubanskih cigar, in tudi člani skupine so z vseh vetrov: Španci, Alžirec, Italijan...

Posebnost njihove glasbe pa so izvrstni vokali, zdaj francoski, drugič španski, enkrat visoki in 
kristalno čisti, drugič glasni in udarni. Prav to poletje pričakujejo izid svojega novega albuma, ki jih bo 
gotovo postavil v vrh evropskih etno glasbenih atrakcij tega poletja. Jedro skupine sestavlja trio: Gii, 
Sylvie in Patrick, ki pa se za nastope okrepijo še s peterico izvrstnih glasbenikov. Gii Aniorte Paz - 
kitara, vokal Sylvie Aniorte Paz - vokal Patrick Cascino klaviature Tony Gavila tolkala

Jerome Viollet bobni Charly Tomas - bas 
Ines Nunca - spremljevalni vokal, ples Taofik Farah - flamenco kitara
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